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Vlaamse administratie  –  Gehandicapten

Onze huidige samenleving is zodanig georgani-
seerd dat van iedere potentiële werknemer wordt
verlangd dat hij of zij zich flexibel en mobiel op-
stelt tegenover de onderneming. Bijgevolg blijft het
voor gehandicapten die over de nodige capacitei-
ten beschikken toch moeilijk om zich waar te
maken in de bedrijfswereld. Hun handicap heeft
ongetwijfeld een weerslag op hun flexibiliteit en
mobiliteit.

Door de jaren heen heeft men vervolgens getracht
dergelijke discriminaties weg te werken via het in-
voeren van allerlei gunstige aanwervingsmaatrege-
len in de privé-sector.

In de openbare diensten van de Vlaamse Gemeen-
schap werden maatregelen genomen waarbij de be-
trokken afdelingen werden verplicht om een be-
paald minimumpercentage mindervaliden in dienst
te nemen. Op die wijze bevorderde men de tewerk-
stelling van deze doelgroep binnen de V l a a m s e
openbare diensten.

Het betreft hier echter een minimumpercentage,
zodat de besturen dit percentage mogen overschrij-
den.

1. Hoeveel gehandicapten worden op dit ogenblik
tewerkgesteld in de administratie en de diverse
VOI's (Vlaamse openbare instellingen) die
onder de bevoegdheid van de minister vallen ?

2. Kan de minister de evolutie weergeven van
deze vorm van tewerkstelling over de laatste
jaren ?

3. Werden reeds speciale programma's uitgewerkt
om een verhoogde indienstneming van gehandi-
capten te bevorderen en zo ja, welke en voor
welke functies ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan alle ministers.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door mevrouw Mieke Vo g e l s, Vlaams minister van
Welzijn, Gezondheid en Gelijke Kansen.


